
SA.0012.4.3.2013 

Protokół nr 3/14 
z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji odbytego w dniu 25 marca 2014 r. w sali 

sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie przy ul. 1 Maja 5. 

 
 W posiedzeniu, któremu przewodniczył przewodniczący Komisji Leszek Szlauer 
uczestniczyli wszyscy członkowie komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 
do protokołu oraz goście według załącznik nr 2.  

Przewodniczący Leszek Szlauer o godz. 15.00 otworzył posiedzenie Komisji i po 
powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie 
prawomocnych decyzji.  

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu Komisji.  
3. Opiniowanie projektu zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Goleszów. 
4. Opiniowanie projektu zmian w Budżecie Gminy Goleszów.  

5. Opiniowanie projektów uchwał.  
6. Sprawy bieżące. 
Porządek obrad został przyjęty bez zmian. 
 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
Protokół  nr 2/14 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji, które odbyło się 25 lutego 
2014 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady i umieszczony w Biuletynie Informacji 
Publicznej. Nikt z członków Komisji nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. 
Protokół nr 2/14 został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad.2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu 
Komisji.  
Na poprzednim posiedzeniu nie złożono żadnych wniosków. 

 

Ad.3. Opiniowanie projektów zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Goleszów. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2023 
został radnym dostarczony przed posiedzeniem Komisji, a jego kopia stanowi załącznik nr 3 
do protokołu.  

Do Komisji Finansów i Inwestycji wpłynęło pismo dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Lidii 
Lankocz w sprawie zwiększenia dotacji podmiotowej dla instytucji kultury o 150 000 zł. 
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W przedstawionym projekcie uchwały Wójt Gminy proponuje przeznaczyć dla GOK’u 
50 000 zł.  
W trakcie dyskusji nad projektem uchwały; 

 zapoznano się pismem dyrektor GOK Lidii Lankocz w sprawie dofinansowania 
GOKU o 150 000 zł, 

 zapoznano się z pisemnym opracowaniem dotyczącym wysokości dotacji dla GOK na 
przestrzeni lat 2004-2013 oraz struktury zatrudnienia. Komisja stwierdziła, że 
podobne opracowanie powinno być stworzone w stosunku do Urzędu Gminy – 
załącznik nr 4 do protokołu, 

 wyjaśniono pojęcie nadwyżki operacyjnej, 

 złożono wniosek w sprawie skreślenie dotacji podmiotowej dla Gminnego Ośrodka 
Kultury i utworzeniu rezerwy celowej na działalność kulturalną w wysokości 50 000 
zł. Wniosek został przyjęty 4 głosami „za” przy 3 „przeciw”, 

 Wójt Gminy poinformował o 114 wnioskach druhów OSP Goleszów w sprawie 
wypłacenia ekwiwalentu za 2010 rok. 

Projekt został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 
 

Ad.4. Opiniowanie projektu zmian w Budżecie Gminy Goleszów. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 r. został radnym dostarczony 
przed posiedzeniem Komisji, a jego kopia stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Krzysztof Glajcar. przy okazji omawiania 
zmiany polegającej na zwiększenie rezerwy celowej na inicjatywy lokalne o 140 000 zł 
Komisja zawnioskowała o skierowanie do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa kwestii podziału tych środków pomiędzy poszczególne wnioski, jak 
również zawnioskowała o przedstawienie Komisji Rozwoju wszystkich złożonych wniosków, 

Projekt uchwały został pozytywnie ze zmianą polegającą skreśleniu dotacji podmiotowej 
dla Gminnego Ośrodka Kultury i utworzeniu rezerwy celowej na działalność kulturalną 
w wysokości 50 000 zł – 4 głosami „za” przy 3 „wstrzymujących się”. 
 

Ad.5. Opiniowanie projektów uchwał. 
Wszystkie omawiane projekty uchwał zostały wcześniej dostarczone członkom Komisji.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 0007.61.2013  z dnia 30 października  2013 r. 
– załącznik nr 6 do protokołu. Z treścią projektu zapoznała zebranych zastępca skarbnika 
Barbara Korzeniewska. Nikt z obecnych nie zabrał głosu w dyskusji na ten temat. 
Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii 
do omawianego projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 7 członków Komisji. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 7 głosami „za”. 
 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu jej 
poboru – załącznik nr 7 do protokołu. Z treścią projektu zapoznała zebranych zastępca 
skarbnika Barbara Korzeniewska. Nikt z obecnych nie zabrał głosu w dyskusji na ten temat. 
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Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii 
do omawianego projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 7 członków Komisji. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 7 głosami „za”. 

 
Projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015 – załącznik nr 8 do 
protokołu. Z treścią projektu zapoznała zebranych zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu w dyskusji na ten temat. Przewodniczący Komisji Leszek 
Szlauer poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do omawianego projektu 
uchwały. W głosowaniu udział brało 7 członków Komisji. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 5 głosami „za” przy 
2 „wstrzymujących się”. 

  
Projekt uchwały w sprawie przejęcia na własność gminy porzuconego samochodu - załącznik 
nr 9 do protokołu. Z treścią projektu zapoznała zebranych kierownik referatu komunalnego 
Lidia Poniatowska. Nikt z obecnych nie zabrał głosu w dyskusji na ten temat. 
Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii 
do omawianego projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 7 członków Komisji. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 7 głosami „za”. 
 

Ad.6. Sprawy bieżące. 
W tematyce bieżącej radny Dariusz Orawiec zapytał o to, czy zakończył się przetarg na 
autobus dowożący dzieci do szkół.  
Odpowiadając Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że termin składania ofert minął. 
Złożono trzy oferty.  
 

Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała: 
Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Aleksandra Duda 


